
北京国贸中心租赁中心

产品名称 北京国贸中心租赁中心

公司名称 北京华信商办科技有限公司

价格 9.00/m/天

规格参数

公司地址 北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园

联系电话 13716135070 13522230053

产品详情

国贸三期坐落在城市中央商务区CBD写字楼的核心部位，建在重要的交通枢纽旁，形成与城市良好的衔
接和对话。中央商务区是北京富有经济活力和具有现代化、国际化气息的地带。这里的经济功能定位是
：建设成为集办公、会展、酒店、居住及文化娱乐为一体的国际商务中心区；成为现代化超高层建筑集
中，国际公司云集，知识、信息、资本密集，具有规模效应与集散效应优势的区域；成为金融、保险、
电信、信息咨询等行业的公司地区总部与营运管理中心。综合体形式将国贸中心的用地与区域实现了的
嫁接，极大限度的发挥了用地的价值潜力，也极大限度的促进了商务中心区域的发展。

The third phase of Guomao is located at the core of the CBD office building in the central business district of the city,
adjacent to important transportation hubs, forming a good connection and dialogue with the city. The Central
Business District is the most economically dynamic and modern and internationalized area in Beijing. The economic
function positioning here is to build an international business center area that integrates office, exhibition, hotel,
residence, and cultural entertainment; Become an area where modern super high-rise buildings are concentrated,
internationally renowned companies gather, and knowledge, information, and capital are intensive, with advantages in
scale and distribution effects; Become the regional headquarters and operational management center of companies in
industries such as finance, insurance, telecommunications, and information consulting. The form of a complex has
grafted the land of the International Trade Center with the region, maximizing the value potential of the land and
promoting the development of the business center area to the greatest extent.

国贸中心http://www.guomaods.cn 
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